
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 27.01.2021 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Thomas Baunsgaard og Christina Schrøder, 
Suppleant: Charlotte Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 
Bestyrelsen afventer forsat at Frederiksberg Kommune skal godkende arbejdet. 
 
3. Orientering fra formanden Lise 

• Vandskade i lejlighed 13 i forbindelse med toilettet er opdaget d. 4/1, og er blevet repareret d. 19/1. 

Der kommer dog fortsat lidt vand fra rørene, og derfor kommer VVS’eren igen for at holde opsyn. 

 

• Der er dryppet vand fra lejlighed 22 ned i kælderrum 32. Vandskaden er repareret d. 12/1. 
 

• Der er opdaget pletter i loftet i lejlighed 29 som stammer fra lejlighed 31. Dette skyldes utætte fuger 
i gulvet i brusenichen i lejlighed 31. VVS arbejdet er gået i gang. Forsikringen dækker ikke dette, og 
det er derfor foreningen der skal betale. 

 

• Dørtelefonen i opgang 21 er repareret d. 19/12. 
 

• Lys over køkkendørene i opgang 10 og 21 er sprunget, og er repareret d. 12/1. Desuden er lysene i 
opgang 23 og 25 også repareret. 

 

• En skifterplade ligger løs på tagrenden på tørreloftet i opgang 23. Der er ringet til vvs d. 15/1, og der 
burde ikke være noget galt. 

 

• Vaskepulver er kommet d. 11/1. 
 

• Vi har modtaget affaldsposer fra kommunen d. 12/1. 
 

• Bestyrelsen beder igen om at fjerne alle ting fra fælles arealerne, og holde opgangene fri. 
 
4. Diverse 

• Bestyrelsen har modtaget en mail fra Better Home om hjælp til en grøn renovering. Bestyrelsen vil 

kigge nærmere på tilbuddet. 


